

BOOKING FORM
1st International Conference
on Applications of Air Quality in Science and Engineering
المؤتمر الدولي الأول لتطبيقات جودة الهواء في العلوم والهندسة
“KISR”
From 09th - 13th of February 2020

To guarantee your room availability, your last date for booking is (two weeks before).

Name: _____ الاسم

Telephone: _____ هاتف

Arrival Date _____ تاريخ الوصول

Flight arrival Time & Number _____ موعد ورقم وصول الرحلة

Flight departure Time & Number _____ موعد ورقم مغادرة الرحلة

- غرفة ديلوكس مفردة 60 دينار كويتي للغرفة الواحدة في اليوم الواحد يضاف 15% ضريبة خدمة
- Deluxe Room KD 60 per room per night subject to 15% service charge
- إن الاسعار المذكورة أعلاه تتضمن إفطار بوفيه في مطعم الغاردين في بهو الفندق
- The above mentioned prices are inclusive of buffet breakfast Garden Café restaurant

Cancellation:

- Cancellation received from 30 to 15 days prior to the arrival date – 50% cancellation fee of total calculated length of stay will be charged.
- Cancellations within 14 days prior to the arrival date – 100% cancellation fee of total calculated length of stay will be charged.

الالغاء:

- اذا تم الالغاء من 30 الى 15 يوما من تاريخ الوصول، يتم احتساب 50% من قيمة الاقامة
- اذا تم الالغاء من 14 الى 0 يوما من تاريخ الوصول، يتم احتساب 100% من قيمة الاقامة

Kindly fax the completed form to our Reservation Departments
Telephone: +96522269600 Fax: +96522269700 jmbreservations@jumeirah.com

يرجى ارسال الاستمارة الى قسم الحجوزات
0096522269700 فاكس: 0096522269600 تلفون: jmbreservations@jumeirah.com

BOOKING FORM
1st International Conference
on Applications of Air Quality in Science and Engineering
المؤتمر الدولي الأول لتطبيقات جودة الهواء في العلوم والهندسة
“KISR”
From 09th - 13th of February 2020

To guarantee your room availability, your last date for booking is (two weeks before).

Payment:

All reservations and Visa requests are to be guaranteed by a Credit Card or any other form of payment in advance.

Type of Card: _____ Number: _____

Expiry Date: _____

Special Requests: Smoking **Yes** / **No**
King size bed or Twin beds

لتأكيد كافة الحجوزات (غرف وفيزا) يرجى التكرم بتعبئة البيانات التالية لبطاقة الإئتمان:

نوع البطاقة (فيزا، ماستر، ...) الرقم: _____

تاريخ الانتهاء: _____

Kindly fax the completed form to our Reservation Departments
Telephone: +96522269600 Fax: +96522269700 jmbreservations@jumeirah.com
يرجى ارسال الاستمارة الى قسم الحجوزات
تلفون: 0096522269600 فاكس: 0096522269700 jmbreservations@jumeirah.com